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NOI KÉZILABDA NB 

Győzelem helyett egy pont 
A Szegedi Egységes SK női 

kézilabdacsapalának vezetői ügy 
gondolták, a Bp. Spartacus elleni 
találkozó azon mérkőzések kate-
góriájába tartozik, amin kötelező, 
még „félgőzzel" is begyűjteni a 
két bajnoki pontot. Hát, nem így 
lett. Már a kezdés sejtetett 
valamit, ugyanis Gát találatára a 
vendégek kettővel válaszoltak. 
Szerencsére ez felrázta a hazai-
akat, s Szabó 5. Utasi 2 és Gát 
újabb góljával 9 - 3 lett az állás a 
10. percben. Negyedóra elteltével 
is 10-5-töt mutatott a Sport-
csarnok eredményjelzője. Ezzel 
aztán mintha ellőtte volna puska-
porát a Szegedi ESK. Teljesen 
megzavarodva védekezet t é s 
kapkodva vezette támadásait. A 
rengeteg szegedi elemi hibát a 
vendégek ki is használták. Táma-
dásaikat általában góllal fejezték 
be. s a 25. pereben már 13-10, 
majd két perccel később 13-13 
lett az állás. Kocsis két hasznos 
megmozdulása ugyanennyi gólt 
eredményezett. 

A második játékrészt Spar-
tacus-gól vezette be, s máris egált 
mutatott az eredményje l ző . 
Percekig fej-fej mellett haladt a 
két csapat, aztán a Lesti István 
edző által átszervezett csapat 
teljesen elvesztette tartását, s a 

fővárosiak éltek is a lehetőséggel. 
A 40. percben háromgólos előny-
re tettek szert a vendégek, amit 
rövid 3 perc leforgása alatt ki-
egyenlítettek a szegediek. Sajnos, 
újabb hullámvölgy következett a 
hazaiaknál, s a Spartacus 5 góllal 
elhúzott. A mérkőzésből még öt 
perc volt hátra, amikor 24-26-ra 
az e l l enfé l vezetett . Másfél 
perccel a vége előtt 1 gól lett a 
szegediek hátránya, s ekkor 
következtek az addig e l éggé 
szétszórt játékot produkáló Barna 
percei, s a sírból megmentve az 
cgvik pontot , az utolsó 
másodpercben lótt góljával 27-27 
lett az eredmény. 

SZEGEDI ESK-BP. 
SPARTACUS 27-27(15-14) 

Újszegedi Sportcsarnok. 300 
néző. Vezette: Marosi, Török. 

Szegedi ESK: Borosné - IJtasi 
3. SZABÓ 11 (5). Gát 4, Kispál. 
Barna 4. KOCSIS 4. Csere: Bödör 
(kapus), Virincsik I, Franki. 
Edző: Lesti István. 

Kiál l í tás: 4 . i l l . 2 perc. 
Hétméteres: 65 , ill. 24. 

(süli) 

A FELLEBBVITELI 

BIZOTTSÁGBAN: 

Felfüggesztették 

büntetését 
A Magyar Labdarúgó S z ö -

ve t ség Fe l l ebbvi te l i Bizot t -
sága pénteki ülésén Nyi las i 
Tibornak, a Ferencváros élvonal-
beli csapata vezető edzőjének 
beadványát tárgyalta meg, Is-
mert; Nyilasi az elmúlt hétvégén, 
a F e r e n c v á r o s - B p . Honvéd 
bajnoki m é r k ő z é s lefújását 
követően lefejelte Béres Tamást, 
a vendégek technikai vezetőjét. 
Ezért a sportszerűt len c s e l e -
kedetéért az MLSZ Fegye lmi 
Bizottsága a vezető edzőt 1991. 
december 31-éig eltiltotta attól, 
hogy csapatát bajnoki vagy 
kupamérkőzésen a kispadról 
dirigálja. 

A fe l lebbvite l i bizottság az 
elsőfokú ítéletet helybenhagyta, 
de annak végrehajtását egy évre 
felfüggesztette. 

Az Egészséges Szegedért Alapítvány pályázata 
Az Egészséges Szegedért Alapítvány pályázatot 

hirdet a város diák- és szabadidősportjáért kima-
gasló szerepet betöltők tevékenységének elime-
résére. Azok munkáját szeretnék elismerni, akik 
hosszú ideje dolgoznak a város diáksportjában. Az 
eredmények mellett, a mozgás megszerettetésében is 
az élen járnak. Személyes példamutatásukkal, 
önzetlen szervező munkájukkal emberek elismerését 
érdemelték ki. Évente egyszer két kategóriában 
osztanak ki dijat: I. Szeged Város Diáksportjáért. 2. 
Szeged Város Szabadidósportjáért. Az emlékplakett 

mellett 50 -50 ezer forint tiszteletdíjat kapnak az 
arra érdemesek. 

Az Egészséges Szegedért Alapítvány kuratóriuma 
felkéri a szegedieket, hogy tegyenek javaslatokat a 
díjak adományozására, mellékelve az indoklásukat. 
1991. május 12-ig juttassák el Vágási Kálmánnak, a 
Magyar Rádió Szegedi Körzeti Stúdió vezetőjének 
(Tanácsköztársaság u. 7.), az alapítvány elnökének. 

A két díj átadását május 21-én, Szeged város 
Napján ünnepélyes keretek között tartják meg. 

SAKK 

Megyei ifjúsági bajnok Szabó András 
Beícjczódött a megyei ifjúsági 

egyéni sakkbajnokság. A vég-
eredmény: 1. Szabó András, 2. 
Cs izmadia Lász ló (mindkettő 
Szegedi TC), 3. ifj. Juhász László 
(Szentes). 4. Siket István (Makó), 
5. T. Kovács Tibor (Sccotex), 6. 
Barát Anna (Szegedi TC), 7. ifj. 
Búzás András (Vásárhely) , 8. 
Kakulya Tamás (Makó). 

A felnőttek bajnoksága még 
csak a félidőben tart. Az állás: I. 
Bernáth Róbert, Bartos Ferenc 
(mindkettő S e c o t e x ) 3 .5 , 2. 
Gránicz János, Vágyi Erik 
(mindkettő Szegedi TC), Csibor 
András (Makó) . 2 .5 . 3. Szűcs 
Csaba (Makó). Cs íkos Mihály 
(Szegedi TC), 2. 4. Barát János 
(Szegedi TC), 1.5 pont. 

A megye i I. osztályú 
csapatbajnokság 6. fordulójának 
eredményei: Sakk SE - Makó II. 
9:3, Szentes II. - Secotex 4:8. 
Maróczy SE - Csongrád 7.5:4.5. 
Ifjúságiak: Sakk SE - Makó 1:2, 
Maróczy SE - Csongrád 2:1, 
Szentes - Secotex 2:1. 

A megyei 
„mesterlövészek" 

A megye i I. osz tá lyú 
labdarúgó-bajnokság góllövőinck 
élcsoportja a 21. forduló után: 23 
gólos: Markó (Móraváros). 20 
gólos: Fődi (Mórahalom). Puskás 
(SZVSE). 18 gólos: Ózc (Tápé). 
14 gólos: Széli (Zákányszék). U 
gó los : Kovács J. (Makó) , 
Szentpéteri (Szentesi Vízmű). 10 
gólos: Túri (Mindszent). 

Elhunyt Pálinkás József 
A mai utódok valószínű, hogy csak hallomásból ismerték az egykori 

válogatott kapust. Pálinkás Józsefet, aki a napokban 79 éves korában 
elhunyt. Annak idején, a harmincas években a Szeged FC mecénása 
figyelt fel nem mindennapi tehetségére, s gyorsan leszerződtette 
csapatához. A későbbiekben a fővárosba, az FTC-hez vezetett a kiváló 
kapuvédő útja. aki többször magára ölthette a válogatott címeres 
mezét. A következő állomás Ungvár volt, pályafutásának a második 
világháború vetett véget. A későbbiekben az edzősködést választotta, 
Kecskeméten a Dózsa, majd az Építők csapatát irányította. A 
civilélctbcn is megbecsült ember volt, húsz éven át a kisteleki OTP -t 
vezette. 

Pálinkás Józsefet hozzátartozói, barátai ma délután 2 órakor kísérik 
utolsó útjára a kisteleki temetőben 

VÍZILABDA OB I. 

Ami kötelező és ami „ajánlatos 
Azokat a szegedi pólóimádókat, 

akik az elmúlt hét végén Miller 
Zsolték mindkét bajnoki mérkő-
zését (az Eger e l leni 1 5 - 9 - e s 
győze lmet és a Fradi el len ki-
csikart I l - l l - e s döntetlent) is 
..élőben" végiggyönyörködhették, 
valószínűleg már vasárnap este a 
te l jes e l é g e d e t t s é g bo ldog í tó 
érzése töltötte el a Tisza mindkét 
partján. A tárgyilagosabb szurko-
lók viszont már a hét elején a 
Szentes és a Tatabánya együtte-
sérc gondoltak, hiszen ez az a két 
együttes, amelyik akár már április 
utolsó szombatján és vasárnapján 
devalválhatja a tavaszi mérkőzés-
sorozat várakozáson felüli játékát 
és eredményességét... 

- Az Eger és az FTC-Törley 
ellen nem csupán három értékes 
pontot szereztünk - mondta csü-
törtök et te dr Kiss Lajos, a 

becsei edzőmériőzésról visszatérő 
S z e g e d SC mestere - , hanem 
huszonnégy óra alatt két 
helyszínen is bizonyíthattuk, hogy 
tavasszal egy kifejezetten jól 
játszó és harcosan küzdő szegedi 
gárda szerepel az OB l-ben. 
Egyetlen fájdalmam (amire 
legbelül büszkék is lehelünk). 
hogy ezen a héten is öt állandó 
játékosom nélkül zajlottak az 
edzések, hiszen ennyien készültek 
a különböző válogatottakban 
Sajnos Juhász pillanatnyilag 
fekvő betegnek számít és Szabó 
keze is megsérült az egyik gyakor-
láson. Persze - velük vagy nélkü-. 
lük - a hét végén is legalább 
három ponttal szeretnénk gazda-
godni... 

- Tatabányán szinte kötelező-
nek tűnik a győzelem... 

- A vasárnapi találkozótól én 

sem tartok különösebben, de 
szombaton 17 órától az újszegedi 
Sportuszodában egy nagyon 
kemény ellenfél, a dobogós helyen 
tanyázó Szentes vár majd Don 
góékra. A szentesiekkel egyébként 
mindig afféle presztízscsatát 
vívunk, de hazai környezetben 
döntetlennél rosszabb eredményre 
nem is gondolhatok. Még akkor 
sem. ha munkahelyi kötelezett-
ségeik miatt a tavaisi ..standard" 
csapattagok közül Beleont és dr. 
Cserit is csak háromszor-négyszer 
láthatom egy héten az edzéseken. 
Egy szó mint száz, a fiatalok 
beépítése nálunk sem meliet 
zökkenőmentesen, bár egy-két 
győzelemmel ebben a „fázisban 
is három-négy helyet léphetünk 
előre a tabellán. 

R. J. A. 

HÉT ÉS FÉL MILLIÓS ADÓSSÁG „ÖRÖKSÉGÜL" 

„Ha nem hinnék abban, amit 
csinálok - nem vállaltam volna!" 

- vallja Bodó Antal, a Szeged SC új elnöke 
Köztudomású: a Szeged SC -

örökös anyagi, megkövült sze-
mélyi gondjai és a vezetői kon-
cepciók (azok hiánya) miatt -
nem a sportolók álmainak neto-
vábbja. Bodó Antal, annak elle-
nére, hogy tisztában volt vele, 
konfliktusok sűrűjébe lép, mégis a 
klub e l ső számú embere akart 
lenni. Mindenek előtt area voltam 
kíváncsi , mi inspirálta a fel-
adatkörfelvállalására ? 

- Elsősorban az, hogy ennek a 
klubnak az elnöki pozíciója az én 
sportvezetői kategóriámnak a 
csúcsa! - je lentette ki hatá-
rozottan. - Ha nem látom reális 
esélyét annak, hogy képes vagyok 
megoldani az itteni nem kevés 
feladatot,, e losz latni az igen 
jelentős gondhalmazt - -nem pá-
lyázok! 

- Díjnyertes meglátásai, a 
pályázatban foglaltak vitatottak 
szakmai körökben. Elgondolásai 
nem minden szakosztályban 
váltottak ki osztatlan sikert... 

- Tudom, pályázati munkámat 
sokan furcsálják. Elmondanám, 
engem a tömeg- és élsport fene-
gyerekének tartanak! Úgy ismer-
nek, mint akinek kompromisszum 
készsége e g y e n l ő a nul lával , 
számomra csak a fehér és fekete 
létezik. Egyik vagy másik mellett 
állást kell foglalni! Nem értem, 
miért különös ez egyeseknek? 

- A kompromisszum nem min-
dig egyenlő a megalkuvással. Az 
éleslátásúak kölcsönösen képesek 
engedményekre, amiknek leg-
többször hasznát látják ők maguk 
és környezetük is. A Szeged SC 
jelenleg éppen olyan helyzetben 
van. amikor az ilyesmire nagy-
nagy szükség lenne... 

- A Szeged SC-nél és jog -
elődjeinél rengeteg diplomatikus, 
hivatalnok típusú, kompro-
misszumra képes ember ült már 
az elnöki székben. Egy kivételt 
tudok mondani. Kővári Árpádot, 
akit én nagyra t iszte lek, mint 
sportembert. Más kérdés, hogy 
abban a világban ő nem tudta 
akaratát érvényesíteni, azért, mert 
gondolkodásunk hasonló . Az 
egyesületnél a gondok úgy elmé-
lyültek, hogy azok rugalmas-
sággal, diplomáciával már nem 
oldhatók meg. Belülről is úgy 
látom, teljes a káosz az egyesü-
letben! A jelek arra utalnak, a 
Szeged SC vál la lkozás i igaz-
gatóságának volt a sportegyesü 
letc és nem fordítva. 

Április 15. óta, főállásban Bodó Antal a Szeged SC elnöke. A 
t isztet pá lyázat út ján nyerte e l . S z e m é l y e annak idején 
b i r k ó z ó k é n t vá l t i s m e r t t é , k ö t ö t t - és s z a b a d f o g á s b a n 
t ö b b s z ö r ö s m a g y a r b a j n o k , j u n i o r v i lág - és E u r ó p a -
bajnokságon bronzérmes, a moszkvai olimpián 7. helyezést ért 
el. Kiváló és érdemes sportolói minősí tésse l rendelkez ik , 
földrajz-testnevelés szakos tanári diplomát szerzett. A jelenlegi 
klub elődjénél, a Szeo l -Délép SE-nél két évig módszertani 
főelőadóként dolgozott. Jelenleg a Szegedi Lakóterületi SE-nél 
és a megyei birkózó szövetségnél is ő tölti be az elnöki posztot. 

- Ha jól tudom, pályázatában erre 
is utalt, illetve leírta, miként akar 
változtatni a kialakult helyzeten. 

- így van. Jeleztem, tudomá-
som szerint a vállalkozási igazga-
tóság azért jött létre, hogy az ott 
képződő nyereséget a sportra fordítsák. 

- Véleménye szerint nem így történt? 
- Meglátásom, hogy nem! A 11 

millió forint, s ezt nem győzöm 
e leget hangsúlyozni , a te l jes 
árbevétel öt százaléka. Ez egy 
kereskedelmi tevékenység alap-
profitja. Ha nincs ennyi, el sem 
kezdik. Az a struktúra, hogy a vál-
lalkozó váltakozzon egy sport-
egyesületen belül és a nyereségét 
fordítsa a sportra - nevetséges! 

- Az adott esetben hol keresendő 
az a bizonyos nyereség? 

- Amit mondtam, abból lehet 
következtetni... A vállalkozó azért 
teszi dolgát, hogy pénzt keressen, 
nem pedig azért, hogy másnak adjon. 

- Sjilyos szavak... 
- En ígv látom! Ez nem rága-

lom. nézopont kérdése csupán. 
Amelyik egyesület ezen az úton 
jár, tönkremegy. 

- Szavaiból azt veszem ki, a 
Szeged SC-nél ezentúl nem lesz 
vállalkozás. 

- Másról van szó. A régi vállal-
kozási igazgatóság részegységei-
nek többsége kiválik, ám többen 
jelezték maradási szándékukat. Új 
felállásban, de nem önálló egy-
ségként megmarad a vállalkozás. 
A régi forma önmagát számolja 
fel, mert életképtelen. 

- „Székfoglalójakor" említette, 
a vállalkozás vezetésével nem tud, 
de nem is akar együtt dolgozni. 
Elmondaná, hogy miért? 

- Mielőtt elnök lettem, Kónya 
Sándor és az üzletágak vezetői a 
kft. megvásárlásával kompro-
mittálódtak. Eleve nem tárgyal-
hattam a hogyan továbbról, más 
lapra tartozik, ezek után nem is 
óhajtottam erről beszélni velük. 

- Mivel eddig szinte csak 
„vállalkoztunk", ejtsünk szót 
magáról a sportszakmai munkáról 
is. Ma. amikor mindenütt csök-

kentik az adminisztrációval fog-
lalkozók létszámát, a Szeged SC-
néf egyszeriben három főállású 
elnökhelyettest nevezett ki. Mivel 
indokolja e döntését? 

- Félreértéseket elkerülendő, 
szeretném közölni, sem helyet-
teseimnek, sem nekem nem vol-
tak, nincsenek egz isz tenc iá l i s 
gondjaink. Valamennyiünket az 
egészséges karriervágy vezérelt, 
amikor elvállaltuk t isztünket. 
Nem vagyok világmegváltó, ám 
meggyőződésem, ennél a klubnál 
is lehet t i sz tességessen , ered-
ményesen do lgozni , ha eddigi 
szponzoraink megbíznak ben-
nünk, ezután is támogatnak. Ezt 
vallja az általános helyettes Rácz 
Mihály, a gazdasági helyettes 
Maxiné Sallai Anikó és a szakmai 
he lyet tes Apró László. Vala-
mennyi olyan terület, amely önálló 
felügyeletet igényel , éppen a 
végzendő munka sajátossága miatt. 

- Pályázatának sarkalatos 
pontja a szakosztályi vezetés, az 
ottani szakmai munka. Mondana 
valamit elképzeléséről? 

- Mindenkor az adott szakosz-
tályvezetés - a klub vezetőivel 
egyeztetve - határozza meg a fel-
adatokat. Az alkalmazott edzők 
munkájáért, a szakmai vonal ki-
alakításáért kizárólag a vezető 
edző a felelős, mivel ő az adott 
szakosztály meghatározó embere! 

- Lépten-nyomon azt hallani, 
siralmas a klub anyagi helyzete. 
Valóban így van? 

- Sajnos, a hír igaz. Az „örök-
ség" 7 millió 425 ezer forint adósság. 
Létrejöttéhez a szakosztályok „önálló 
gazdálkodása" is besegített... 

- Csak egyetlen kérdést még: a 
klubon belül és körülölte történtek 
ellenére is bízik a talponmaradásban? 

- Meggyőződesem, át lehet, át 
kell vészelni a jelenlegi, két-há-
rom év ig , de inkább rövidebb 
időszakig tartó nehéz szakaszt. Ha 
nem hinnék abban amit csinálok -
nem vállaltam volna! 

Gyúrki Ernő 

Női focimeccs 
Sándorfalván 

Igazi focicscmcgébcn lesz részű 
k vasárnap a sándorfalvi szurko-
lóknak, mert két focimeccset is 
megtekinthetnek. Bevezetőként az 
országos női bajnokságban sze-
replő Szegedi TC csapatát bíz-
tathatják. az ellenfél az Eger SE 
gárdája lesz. Ez a találkozó dél-
után fél 3 órakor kezdődik. Utána 
a helyi „aranylábúak" lépnek 
pályára, ők a mindszentiekkel 
játszanak a bajnoki pontokért. 

Autóznak 
Huszonnégyórás gyorsasági és 

autósfutam indul útjára ma reggel 
10 órakor a tiszai alsó rakpartról. 
A Sport és Videó Manager Kft 
több szponzor s e g í t s é g é v e l 
szervezte Papp László és Benczúr 
Imre útvonalát , mely többek 
között érinti Makót, Gyulát, 
Berettyóújfalut, Nyíregyházát, 
Kazincbarcikát, Budapestet , 
Győrt, Kőszeget , Kaposvárt, 
Pécset. Baját és Kiskunhalast. A 
cél ismét a szegedi alsó rakpaton 
lesz. vasárnap délelőtt 10 órakor 

CZIBERE EOZO GONDTERHELT 

„Csak ne kapjunk ki 5 9 

Ha a Szegedi Dózsa szombaton 
vereséget szenved a Hunyadi 
téren a Dömsödtől, akkor az ötö-
dik helyezett Tisza-partiak és a 
mögöttük álló vendégek között 
helycsere lesz a tabellán. Min-
denesetre a lila-fehérek tavaszi 
menetelése kitűnő, hiszen csak a 
bajnokaspiránstól kaptak ki, 
ugyanakkor az elmúlt három hé-
ten nem találtak legyőzőre. Ennek 
e l lenére Czibere László edző 
gondterhelt: 

- Csak ne kapjunk ki a szom-
baton délután fél 5-kor kezdődő 
meccsen - mondja mielőtt még 
hozzákezdene panaszához. -
Sajnos újabb játékosokra nem 
számíthatok a Dömsöd elleni 
mérkőzésen. Szálai továbbra is 
harcképtelen, sőt Dézsi is boka-
sérülést szenvedett a Dorozsma 
elleni meccsen a mút héten. Tóth 
begyűjtötte harmadik sárgalapját, 
tehát ő is kiesik. Juhász sem jöhet 
számításba, mivel a katonaságtól 
csak esetenként jöhet ki edzeni, 
így aztán csak 12 épkézláb me-

zőnyjátékosom van, hogy közülük 
kik kapnak majd lehetőséget azt 
még nem tudom. A legnagyobb 
gondom a csatársor felállítása, 
ugyanis csak egy befejező embe-
rem van - mondta el egyszuszra 
Czibere Lász ló , amihez csak 
annyit tudunk hozzáfűzni, hogy 
egyáltalán nem irigyeljük! 

* 
A Dorozsma szintén hazai 

pályán játszik, de vasárnap fél 
5 -kor . Az e l lenfél a harmadik 
helyen álló csongrádi csapat. Mim 
azt Kozma Zoltán edző elmondta, 
a hazaiak szeretnék a Dózsa ellen 
elszenvedett csorbát kiküszöbölni. 
A dorozsmaiaknál is gond, hogy 
Vasas megsérült, illetve Szabó 
Tibor három sárgalapja miatt nem 
léphet pályára. így Kozma Zoltán 
a köve tkező csapatot je lö l i a 
vasárnapi találkozóra: Mihállfy B 
- Simonics, Farkas T. vagy Petrov. 
Farkas T. vagy Czjráki, Gárdián -
Horváth. Szabó Zs.. Gál. Kovács -
Katona. Mihállfy Zs. 

Teniszverseny amatőröknek 
A Szegedi Tömegsport Egyesület május elsején a Kisstadionban 

ismét megrendezi hagyományos „Májusi Kupa" amatőr férf i 
párosversenyét . Jelentkezni a helyszínen lehet az említett napon 
reggel fél 8 és 8 óra között 


